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Już tylko dwa dni pozostają do meczu Ligi Mistrzów między Romą i Realem

Madryt. Między innymi o pojedynku z zespołem Giallorossich mówił, w

wywiadzie dla bwin.com, Karim Benzema. 

 

Francuz strzelił w 2016 roku już 8 bramek:

- Aby to kontynuować muszę pracować i pomóc zespołowi. Jednakże najważniejszą

rzeczą jest dla mnie wygrywanie, nie tylko zdobywanie bramek, ale pomoc drużynie

i moim kolegom. Liga Mistrzów jest dla mnie bardzo ważna, gdyż brali w niej udział

tylko wielcy gracze od Cristiano Ronaldo, Messiego i Raula po Inzaghiego czy

Henryego.

 

Dalej mówi o pojedynku z zespołem Giallorossich:

- Musimy uważać na szybkość ich piłkarzy, już tylko to może sprawić nam problemy.

Zagrają o zwycięstwo, gdyż dla nich to bardzo ważne spotkanie. Również my

musimy wygrać, gdyż wiemy jak ważny będzie to mecz w kwestii awansu. To zależy

od nas samych, gdyż mamy dobrych graczy i świetny zespół: kluczem jesteśmy my

sami. Jeśli zagramy na maksimum, wygramy. Jesteśmy w Realu Madryt, najlepszym

klubie na świecie, który ma najlepszych obrońców na świecie.
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